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Formanden: Der er ikke mere på dags- 
ordenen. 

Folketingets næste møde afholdes i mor- 
gen, fredag den 22. november, kl. 13 med 
følgende dagsorden: 

iy Valg af 17 medlemmer til el udvalg an- 
gående: 

Forslag til lov om oprettelse af et social- 
forskningsinstitut. 

2) Første behandling at: 

Forslag til lov om udlån til statshusmands- 
brug m. m. 

3) Første behandling af: . 

Forslag til lov om udlån til arbejderboli- 
ger på landet. 

4) Første behandling al: 

Forslag til lov om midlertidig ændring 
af lov om fortrinsret i høsten. I I 

Mødet hævet kl. 155. 

23. møde.  

Fredag den 22. november kl. 13. 

Formanden: Medlemmer .af folketinget 
Aksel Larsen, Ragnhild Andersen, Fuglsang 
og Alfred Jensen Ihar meddelt mig, at de 
ønsker her i tinget til, stats- og udenrigs- 
ministeren at stille følgende forespørgsel: 

홢Hvilke oplysninger kan ministeren 
give folketinget i anledning af de verse- 
rende meddelelser om forhandlinger mel- 
lem danske og tyske myndigheder angå- 
ende fi,.ådesamarbejde og tysk militært 
forsvar af Jylland samt angående de 
emner, der agtes drøftet på det fore- 
stående ministermøde i NATO, herunder 
planerne om stationering af atomvåben i 
de europæiske NATO-lande og om fælles- 
kommando for visse af disse landes 
militære stridskræfter?" 

I skrivelse af gårs dato anmoder social- 
ministeren om, at der må blive foretaget 
valg af 16 medlemmer til det i folkefor- 
sikringslovens § 6, stk. 3, omhandlede 
udvalg angående indtægts- og formue- 
grænsen for medlemskab af en, statsaner- 
kendt sygekasse. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Valg af 17 medlemmer til et udvalg angå- 
ende forslag til lov om oprettelse af et social- 
forskningsinstitut. 

Valgt blev: K. B. Andersen, Kaj Andre- 
sen, Dupont, Hiortnæs, Mørk, 'Edel Saunte, 
Strøm, Else Zeuthen, Gudrun Bjørner, Lo- 
rentzen, Søren Andersen, N. Chr. Christen- 
sen, Krogh, Sønderup, Gottschalck-Hansen, 
Poul Thomsen og Asger Jensen. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om 
udlån til statshusmandsbrug m. m. 

(Lovforslaget findes i tillæg A. sp. 509, 
fremsættelsen i tidenden sp. 838). - 

Lovforslaget sattes til forhandling. ; 

Carl Petersen: Under behandlingen i fjor 
af forslaget til den nugældende lov om udlån 
til statshusmandsbrug førtes der en ret 
indgående diskussion om, hvorvidt de fore- 
slåede udlånsvilkår var rimelige. Resultatet 
af disse drøftelser blev, at der skulle ned- 
sættes en kommission, som eventuelt skulle 
finde nye veje med hensyn, .til ydelsen af 
disse udlån. Da kommissionens arbejde 
endnu ikke er tilendebragt, vil det natur- 
ligste være, at der stilles midler til rådig- 
hed i samme omfang og på samme vilkår 
som i indeværende år, og det er det, det 
foreliggende lovforslag går ud på. Jeg skal 
derfor nøjes med på mit partis vegne at 
anbefale, lovforslaget til vedtagelse. 

Niels Eriksen: Også jeg har glædet mig , 
over, at landbrugsministeren fulgte den 
henstilling, vi det sidste par år har fremsat 
om at få nedsat en kommission til under- 
søgelse af alle de spørgsmål, der, henhører 


